
         Protokół nr XL/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 24 maja 2018 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 17.00 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 13 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył XL Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
27 lutego 2018 r., oraz XXXIX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 marca 
2018r.   

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2018,  
b) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów,  
c) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki     
    Wodnej we Wrocławiu, 
d) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Zawidów,  
e) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Rowerem po granicy –  
    transgraniczna koncepcja ścieżek rowerowych”,  
f) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów,  
   logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych  
   w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miejską Zawidów,  
g) przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  
    i Młodzieży na terenie Gminy Miejskiej Zawidów oraz szczegółowych warunków  
    udzielania pomocy, formy i zakresu oraz trybu postępowania w tych sprawach,  
h) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 29 lat nieruchomości położonej  
    w Zawidowie, stanowiącej działkę nr 739/2 o pow. 2,53 ha oraz odstąpienia od   
    obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. 

    5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
    6. Sprawy różne. 
 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni bądź Burmistrz wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad. 
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki wniósł o wprowadzenie do porządku obrad, jako lit. g 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 
Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży na terenie Gminy Miejskiej Zawidów, oraz w lit. h projektu 



uchwały w sprawie zasad udzielania Samorządowego Stypendium Miasta Zawidowa za 
szczególne osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych.  
Zmiana wynika z sugestii Wydziału Nadzoru i Kontroli Urzędu Wojewódzkiego we 
Wrocławiu.  
Sekretarz Miasta wniósł także o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie Programu Wspierania Rodziny Gminy Miejskiej Zawidów na lata 2018-2020. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał ww. wniosek pod głosowanie.  
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - przyjęła ww. wniosek.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał porządek obrad po zmianach: 
 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
27 lutego 2018 r., oraz XXXIX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 marca 
2018r.   

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2018,  
b) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów,  
c) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki     
    Wodnej we Wrocławiu, 
d) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Zawidów,  
e) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Rowerem po granicy –  
    transgraniczna koncepcja ścieżek rowerowych”,  
f) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów,  
   logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych  
   w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miejską Zawidów,  
g) przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  
    i Młodzieży na terenie Gminy Miejskiej Zawidów, 
h) zasad udzielania Samorządowego Stypendium Miasta Zawidowa za szczególne  
    osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych. 
i) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 29 lat nieruchomości położonej  
    w Zawidowie, stanowiącej działkę nr 739/2 o pow. 2,53 ha oraz odstąpienia od  
    obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy,  

          j) Programu Wspierania Rodziny Gminy Miejskiej Zawidów na lata 2018-2020. 
    5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
    6. Sprawy różne. 
 
 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
27 lutego 2018 r., oraz XXXIX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 marca 
2018r.   

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołów z obrad 
XXXVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 27 lutego 2017 r., oraz XXXIX sesji Rady Miejskiej w 
Zawidowie z dnia 27 marca 2018 r.  
 



Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekty 
protokołów z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 27 lutego 2018 r., oraz XXXIX 
sesji Rady Miejskiej z dnia 27 marca 2018 r.   
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/ za-13, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, przyjęła ww. protokoły. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 

Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury są przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury pełni Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż do Biura Rady wpłynęło pisma: 
 - Starostwa Powiatowego w Zgorzelcu w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady 
Powiatu Zgorzeleckiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 
radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym.,  
- wyniki konsultacji projektu Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020,   
- postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu z dnia 7 maja 2018 
r. w sprawie podjęcia zawieszonego postępowania sądowoadministracyjnego w sprawie 
skargi Wojewody Dolnośląskiego na uchwałę Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 7 lipca 
2014 r. Nr LI/253/2014 w przedmiocie uchwalenia zmiany w studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów,  
- pismo pana J. Nieckarza w sprawie wykonanie dojazdu do jego posesji.  
 
 

3.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
 
Sprawozdanie z działalności 2018-03-28 do 2018-05-24 

1. Temat wiodący zmiany w pracy urzędu w związku z wprowadzeniem nowego systemu 
informatycznego oraz zmianami organizacyjnymi po przejściu na emeryturę 
pracowników. Trwają prace przy uruchomieniu systemu i migracji danych.  

2. 7 kwietnia odbyły się wspólne ćwiczenia ochotniczych straży pożarnych w 
Detrichovie /CZ. Jest to kolejny etap współpracy jednostek z Polski i Czech, mamy 
nadzieję że umożliwią one wspólne działania w zakresie pozyskania środków na 
doposażenie jednostek biorących udział we wspólnych działaniach.  

3. W okresie tym odbyły się spotkania związane z uroczystościami państwowymi i 
branżowymi na których reprezentowałem gminę. 

4. Brałem udział również w Konwencie Wójtów, Burmistrzów regionu jeleniogórskiego. 
Temat oczywiście najbardziej na czasie – RODO. 

5. Brałem udział w posiedzeniach zarządu ZGZZ i Zgromadzenia Wspólników. Temat 
wiodący spotkań wspólne zadanie mające na celu wykonanie koncepcji przebiegu 
dróg rowerowych w powiecie zgorzeleckim. Projekt finansowany ze środków Interreg 
Pl-Sn , udział gmin 15%. 

6.  Otwarty został plac zabaw przy ulicy Konopnickiej. Zakup sprzętu sfinansowany 
został przez Fundację PGE. Wniosek został przygotowany przez panią Agnieszkę 
Skonieczkę, a wsparcie uzyskał od prezesa PGE Pana Sławomira Zawady. Zgłoszenie 
prac zostało przygotowane przez gminę, prace ziemne wykonał Pan Tomasz Jurak 



oraz PUK Zawidów. Teren został udostępniony przez Spółdzielnię Mieszkaniową. 
Ubezpieczenie placu zabaw jest po stronie gminy. 

7. Na bieżąco rady budowy na ulicy Miłosza. Jest szansa , że droga zostanie ukończona 
przed czasem głównie dzięki sprzyjającej pogodzie. Na dzisiaj planowany termin 
ułożenia nawierzchni to druga połowa czerwca. 

8. Podpisałem umowę na remont pozimowy dróg, a prace już trwają. 
9. Ogłoszony przetarg na przebudowę ulicy Parkowej nie przyniósł rozstrzygnięcia ze 

względu na brak ofert od wykonawców. 
10. W ZGiUK w Lubaniu odbyło się uroczyste rozpoczęcie inwestycji realizowanej ze 

środków RPO polegającej na rozbudowie zakładu o kolejne linie segregujące odpady. 
W najbliższych latach wzrosną wymagania dotyczące poziomów i sposobów 
segregacji, konieczne jest więc dostosowanie się do tego. 

11. W związku z planowaną budową farmy fotowoltaicznej na terenie gminy 
prowadziliśmy rozmowy mające na celu realizację przedsięwzięcia. Skutkiem jest 
dzisiejsza uchwała rady oraz złożony w urzędzie wniosek o ocenę oddziaływania na 
środowisko projektowanej instalacji. Naszym partnerem jest członek Południowo-
Zachodniego Klastra Energii, PGE Energetyka Odnawialna. 

12. Ogłoszony został konkurs na dyrektora szkoły w Zawidowie. Do 28 maja oczekujemy 
na oferty konkursowe. Konkurs odbędzie się 11 czerwca. Wyboru dokonuje komisja 
składająca się z 12 osób, z czego trzy są wyznaczane przez organ prowadzący. 

 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2018,  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
 
Uchwała nr XL/195/2018 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 maja 2018 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2018. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XL/195/2018, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

b) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów,  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 



Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr XL/196/2018 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 maja 2018 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów  
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XL/196/2018, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

c) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki     
    Wodnej we Wrocławiu, 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr XL/197/2018 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 maja 2018 r.  
w sprawie: zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej we Wrocławiu.   
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XL/197/2018, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

d) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Zawidów,  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr XL/198/2018 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 maja 2018 r.  
w sprawie: trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Zawidów.   
 



Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XL/198/2018, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

e) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Rowerem po granicy –  
    transgraniczna koncepcja ścieżek rowerowych”,  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr XL/199/2018 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 maja 2018 r.  
w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Rowerem po granicy 
–  transgraniczna koncepcja ścieżek rowerowych”,.   
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XL/199/2018, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

f) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów,  
   logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych  
   w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miejską Zawidów,  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr XL/200/2018 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 maja 2018 r.  
w sprawie: określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, 
logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych  
 w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miejską Zawidów.  
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XL/200/2018, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

g) przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  
    i Młodzieży na terenie Gminy Miejskiej Zawidów, 



 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr XL/201/2018 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 maja 2018 r.  
w sprawie: przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  
i Młodzieży na terenie Gminy Miejskiej Zawidów 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XL/201/2018, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

h) zasad udzielania Samorządowego Stypendium Miasta Zawidowa za szczególne  
    osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr XL/202/2018 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 maja 2018 r.  
w sprawie: zasad udzielania Samorządowego Stypendium Miasta Zawidowa za szczególne  
osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XL/202/2018, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

i) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 29 lat nieruchomości położonej  
    w Zawidowie, stanowiącej działkę nr 739/2 o pow. 2,53 ha oraz odstąpienia od  
    obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy,  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
Radna Teresa Brud zadała pytanie, czy wiadomo, jakie zapisy pojawią się w umowie.  
Burmistrz Miasta Robert Łężny wyjaśnił, iż na pewno pojawią się zapisy odnośnie 
odpowiedzialności firmy, stawek, które reguluje zarządzenie oraz do czego firma, jak również 
gmina, będą zobowiązani.  



 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr XL/203/2018 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 maja 2018 r.  
w sprawie: wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 29 lat nieruchomości położonej  
w Zawidowie, stanowiącej działkę nr 739/2 o pow. 2,53 ha oraz odstąpienia od  
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy, 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XL/203/2018, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
          j) Programu Wspierania Rodziny Gminy Miejskiej Zawidów na lata 2018-2020. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr XL/204/2018 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 maja 2018 r.  
w sprawie: Programu Wspierania Rodziny Gminy Miejskiej Zawidów na lata 2018-2020. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XL/204/2018, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski ogłosił 5 minut przerwy. 
Po przerwie Sekretarz Miasta Marcin Rogacki wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu 
wyborczego do Rady Powiatu Zgorzeleckiego. Wynika to z art. 454 § 6 Ustawy Kodeks 
Wyborczy.  
W powiecie zgorzeleckim jest planowane utworzenie czterech okręgów wyborczych, tak jak 
to miało miejsce dotychczas. Okręg nr 1 składający się z Miasta Zgorzelec obejmować będzie 
7 mandatów, czyli pozostaje on bez zmian. Okręg wyborczy nr 2 składający się z Miasta  
i Gminy Bogatynia, w którym do tej pory wybierano 6 radnych, zmiana zakłada wybór 5 
radnych. W okręgu nr 3 składającego się z Gminy Pieńsk i Gminy Węgliniec wybierano 4 
radnych i pozostaje to bez zmian. Okręg nr 4 składający się z Gminy Zgorzelec, Gminy 
Zawidów i Gminy Sulików do tej pory wybierał 4 radnych, a zmiana zakłada wybór 5 
radnych. Są to wybory proporcjonalne, nie jednomandatowe. 



O godz. 18.10 posiedzenie opuścił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Drabko. 
Tym samym w posiedzeniu brało udział 12 radnych.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał ww. wniosek pod głosowanie.  
 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - przyjęła ww. wniosek.  
 
 
              k) zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego do Rady  
                  Powiatu Zgorzeleckiego. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski poprosił o zadawanie pytań.  
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał pod głosowanie projektu 
uchwały.   
 
Uchwała nr XL/205/2018 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 maja 2018 r.  
w sprawie: zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego do Rady  
Powiatu Zgorzeleckiego. 
 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XL/205/2018, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
    5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, czy będzie ogrodzenie przy nowym placu 
zabaw.  
Burmistrz Miasta Robert Łężny przekazał, iż ogrodzenia nie będzie. Ogrodzenia stawia się 
przy placach zabaw w celu zabezpieczenia, jeśli są one położone przy ulicach.  
Jeśli chodzi o nawierzchnie, to piasek jest najczęściej stosowany i jest najlepszy  
w utrzymaniu.  
Radny Damian Ryż oznajmił, iż pojawiły się komentarze mieszkańców, że piasku jest za 
mało. 
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż piasku nasypano przepisowo, czyli średnio 20-30 
cm. Drugi plac zabaw będzie wykonywany na koniec lipca przy ulicy Broniewskiego.  
Radna Alicja Kocemba zadała pytanie, jakie są plany odnośnie parkingu przy Ośrodku 
Kultury.  
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż wszystko jest zależne od tego, jak potoczą się sprawy 
z wykonaniem ulicy Parkowej, po której trzeba wykonać wjazd do kościoła oraz schody  
z ulicy Zgorzeleckiej na ulicę Szkolną.  
Radna Teresa Brud zadała pytanie, jakie są plany odnośnie remontu ulicy Plac Zwycięstwa. 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż jeśli chodzi o dofinansowanie na rewitalizację, to 
został złożony wniosek w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Dolnośląskiego, który nie przeszedł, a fundusze otrzymają Zgorzelec, Gryfów Śląski  
i Bogatynia.  
Na chwilę obecną został złożony wniosek do Urzędu Wojewódzkiego, lecz jeszcze nie ma 
wyników naboru. 
 
    



 6. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż sprawy były omawiane na bieżąco.  
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
18.30 zamknął sesję. 
 
          Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


